
Årsmöte samfälligheten Mor Annas väg 2015-03-31

Närvarande 39 st fastighetsägare varav 7 fullmakter

– Ordföranden Joakim Seve öppnade mötet
– Fastställande av dagordning
– Verksamhetsberättelse godkändes
– Revisionsberättelse godkändes
– Frågan om nya styrelseledamöter ställdes till de närvarande och Niklas Sehlin 

anmälde intresse för detta. Bill Larsson ställde sin plats till förfogande och styrelsen 
fick därmed en ny medlem. 

– Förslag om en höjning av styrelsearvodet från 2000 till 4500 kr godkändes av 
närvarande fastighetsägare. 

– Kalkylen på sophämtningen har hållit bra trots ökad frekvens av tömning av 
matavfallet. Matavfallet töms varje torsdag, hushållsavfallet är varannan vecka, 
ojämn vecka på måndagar.

– Kassören Pontus Frygner gick igenom budget och eventuella framtida investeringar i 
området. Fastställande av årsavgift och budget.

– Förslag till att lägga kantsten och jord för att tydliggöra gränsen mellan gata och 
gräsmatta kom upp. Thomas.

– Fastställande av årets städdagar.
– En stor grop vid nedfarten till området (kommunens väg) bör åtgärdas omedelbart.
– Övriga frågor: Det körs fortfarande för fort i området. Både i nedfarterna och mellan 

husen. Förslag till en Facebook-sida för området Mor Annas väg, sluten grupp med 
enbart fastighetsägarna som medlemmar. Se över olika träd i området som bör ansas.

– Mötet avslutades.
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